
Kære Flemming Aagaard 

 

Tak for Deres henvendelse. Der er tale om et forslag til principper for 

nedklassificering af boligveje. Forslaget er nu behandlet af Teknik- og 

Miljøudvalget, som har indstillet det til godkendelse af byrådet på dets 

næste møde. Når principperne er godkendt, vil der blive udarbejdet et 

forslag til, hvilke konkrete veje, der skal nedklassificeres. Dette forslag 

forventes politisk behandlet i foråret 2012. Herefter skal der udarbejdes 

tilstandsrapport, efterfulgt af en høring blandt de berørte lodsejere. 

Endelig vedtagelse af nedklassificeringen vil tidligst kunne ske i 2016. 

 

Såfremt De måtte have yderligere spørgsmål, er De velkommen til at kontakte 

mig igen. 

 

Med venlig hilsen 

Charlotte Green 

Formand for Teknik- og Miljøudvalget 

Favrskov Kommune 


